

A. SCHULMAN PLASTICS

Société par Actions Simplifiée
Au capital de €. 500 000
Siège social : rue Alex Schulman
08600 GIVET
348 649 393 R.C.S. SEDAN

(la « **Société** »)

**EXTRAIT DU PROCÈS-VERBAL DES DÉCISIONS DE
L'ASSOCIÉ UNIQUE DU 29 JUIN 2026**

A. SCHULMAN PLASTICS

Simplified joint stock company
with a share capital of €. 500 000
Registered office: rue Alex Schulman
08600 GIVET
348 649 393 R.C.S. SEDAN

(the "**Company**")

**EXTRACT OF THE MINUTES OF THE SOLE
SHAREHOLDER'S DECISIONS DATED JUNE 29, 2026**

SIXIEME DÉCISION

L'Associé Unique prend acte qu'aux termes de la cinquième décision d'un procès-verbal en date du 15 juin 2020 figurant en annexe aux présentes, l'Associé Unique :

- (i) a décidé de renouveler le mandat du Commissaire aux comptes titulaire de la Société ;
- (ii) n'a pas décidé de renouveler le mandat du Commissaire aux comptes suppléant de la Société.

En conséquence, l'Associé Unique :

- (i) confirme l'absence de renouvellement du mandat de Monsieur Jean-Christophe GEORGHIU, Commissaire aux comptes suppléant de la Société dont le mandat est arrivé à expiration à compter des décisions de l'Associé Unique de la Société statuant sur les comptes clos le 31 décembre 2019, soit le 15 juin 2020, et ratifie cette décision de non-renouvellement du mandat du commissaire aux comptes suppléant ;
- (ii) décide, en tant que de besoin, de ne pas renouveler le mandat du commissaire aux comptes suppléant, Monsieur Jean-Christophe GEORGHIU.

SIXTH DECISION

The Sole Shareholder acknowledges that, pursuant to the fifth resolution of the minutes dated 15 June 2020, attached hereto, the Sole Shareholder:

- (i) resolved to renew the mandate of the Company's statutory auditor (Commissaire aux comptes titulaire);
- (ii) did not resolve to renew the mandate of the Company's alternate statutory auditor.

Accordingly, the Sole Shareholder:

- (i) confirms that the mandate of Mr Jean-Christophe GEORGHIU, alternate statutory auditor of the Company, has not been renewed, such mandate having expired as from the Sole Shareholder's decisions approving the accounts for the financial year ended 31 December 2019, i.e., 15 June 2020, and ratifies such decision not to renew the mandate of the alternate statutory auditor;
- (ii) resolves, to the extent necessary, not to renew the mandate of the alternate statutory auditor, Mr. Jean-Christophe GEORGHIU.

Signé par :



D7E0033F80C544A...

Extrait certifié conforme

Le Président

LYONDELLBASELL HOLDINGS FRANCE SAS
Représentée par M. Jean-Philippe CIAVALDINI

Annexe
Procès-verbal du 15 juin 2020

DocuSign Envelope ID: B86A8011-3FB1-460F-B03E-0ECEA3A4801E

A.SCHULMAN PLASTICS

Société par Actions Simplifiée au capital de €. 500 000,00
Siège social : rue Alex Schulman, 08600 Givet
348 649 393 R.C.S. Sedan

PROCÈS-VERBAL
DES DECISIONS MIXTES DE L'ASSOCIÉ UNIQUE
EN DATE DU 15 JUIN 2020

MINUTES OF MIXED DECISIONS
OF THE SOLE SHAREHOLDER
15 JUNE 2020

- APPROBATION DES COMPTES DE L'EXERCICE CLOS LE 31 DECEMBRE 2019 -
- APPROVAL OF THE FINANCIAL STATEMENTS OF THE YEAR ENDED 31 OF DECEMBER, 2019 -

L'an deux mille vingt,
Le 15 juin,
A 11:30 heures,

On 15 June, 2020,
at 11:30 am

L'Associé unique de la société A.SCHULMAN PLASTICS (ci-après la "**Société**")
The sole shareholder of A.SCHULMAN PLASTICS (hereinafter the "Company"),

La société A.SCHULMAN HOLDINGS FRANCE, société de droit français dont le siège social se situe rue Alex Schulman, 08600 Givet, représentée par la société A.SCHULMAN HOLDING COMPANY FRANCE, elle-même représentée par M. Martin Coop (ci-après l' "**Associé unique**"),
A.SCHULMAN HOLDINGS FRANCE, a company incorporated under French law, having its registered office at Alex Schulman street, 08600 Givet, duly represented by the company A.SCHULMAN HOLDING COMPANY FRANCE, itself represented by Mr. Martin Coop, (hereinafter the "Sole Shareholder"),

Après avoir pris connaissance:
Having acknowledged:

- des Comptes annuels sur l'exercice clos le 31 décembre 2019 ;
The annual accounts for the year ended 31 December 2019;
- du Rapport de gestion du Président ;
The Management Report;
- du Rapport du Commissaires aux Comptes sur les comptes annuels ;
The Statutory Auditor's Report;
- du texte des décisions soumises au vote de l'Associé unique.
The Project Resolutions.

A pris les décisions suivantes, sur convocation régulière du Président, sur l'ordre du jour suivant:
Made the following decisions upon invitation of the President, on the following agenda:

- Approbation des Comptes annuels de l'exercice clos le 31 décembre 2019 et des Rapports -
Quitus aux Dirigeants - Approbation des charges non déductibles ;
Approval of the annual accounts for the year ended 31 December 2019 and Reports –
discharge of the President - approval of non-deductible expenses;
- Affectation du résultat ;
Allocation of results ;
- Conventions visées à l'article L. 227-10 du Code de commerce ;
Agreements referred to in Article L. 227-10 of the French Commercial Code ;
- Modification de l'article 10 des statuts de la Société ;
Amendment of Article 10 of the Company's Articles of Association;
- Renouvellement du mandat du commissaire aux comptes titulaire ;
Renewal of the mandate of the statutory auditor;
- Pouvoir pour les formalités.
Powers for the formalities.

Dans le contexte d'épidémie du Covid-19, conformément aux dispositions de l'ordonnance n° 2020-321 du 25 mars 2020 portant adaptation des règles de réunion et de délibération des assemblées et organes dirigeants des personnes morales et entités dépourvues de personnalité morale de droit privé en raison de l'épidémie de covid-19, et ainsi que le prévoient les statuts de la Société, le Conseil d'administration a décidé de tenir l'Assemblée générale à distance, par téléconférence. Le procès-verbal de la séance est établi depuis le territoire français.

In the context of the Covid-19 pandemic, in accordance with the provisions of Order no. 2020-321 of 25 March 2020 adopted by the French Government and as provided for in the Company's Articles of Association, the Board of Directors decided to hold the Annual General Meeting remotely. The minutes of the meeting are drafted from France.

La société PRICEWATERHOUSECOOPERS AUDIT, Commissaire aux Comptes titulaire, régulièrement convoquée, est présente en la personne de M. Romain Dumont.

The Statutory Auditor of the Company, PricewaterhouseCoopers Audit, duly invited, is present and represented by Mr Romain Dumont.

PREMIERE DECISION ORDINAIRE

- Approbation des Comptes annuels de l'exercice clos le 31 décembre 2019 et des Rapports - Quitus aux Dirigeants - Approbation des charges non déductibles -

FIRST DECISION ORDINARY

-Approval of the annual accounts for the year ended 31 December 2019 and Reports - discharge of the President - approval of non-deductible expenses-

L'Associé unique, après lecture et présentation du:

The Sole Shareholder, after having read the:

- Rapport de gestion du Président sur l'activité et la situation de la Société pendant l'exercice clos au 31 décembre 2019 et sur les comptes arrêtés à cette date;
Management Report regarding the activities and situation of the Company during the year ended 31 December 2019 and the annual accounts for this period;
- du Rapport sur les comptes annuels 2019 du Commissaire aux comptes.
the Statutory Auditor's Report on the annual accounts for 2019.

Approuve le bilan, le compte de résultat et les Rapports, tels qu'ils lui ont été présentés ainsi que les opérations traduites dans ces comptes et résumées dans ces rapports.

Approves the balance sheet, the income statement and reports as they have been presented as well as the transactions reflected in these annual accounts and summarized in the reports.

En conséquence, l'Associé unique donne quitus au Président pour l'exécution de son mandat pendant l'exercice écoulé,

Consequently, the Sole Shareholder grants discharge to the President for the execution of his mandate during the past financial year.

Conformément aux dispositions de l'article 223 quater du Code Général des Impôts, il n'a pas été réalisé de dépenses visées à l'article 39-4 du Code Général des Impôts.

In compliance with the provisions of article 223 of the French Tax Code, no expense not included in the deductible charges in the sense of Article 39-4 of the General Tax Code was recorded.

DEUXIEME DECISION ORDINAIRE

- Affectation du résultat -

SECOND DECISION ORDINARY

- Allocation of results -

L'Associé unique constate que les résultats de l'exercice font apparaître un déficit de € 1 721 979,13 (Un Million Sept Cent Vingt et Un Mille Neuf Cent Soixante Dix Neuf euros et treize centimes).

The Sole Shareholder observes that the results for the year show a loss of € 1.721 979,13.

(One million seven hundred and twenty one thousand nine hundred and seventy nine euros, thirteen cents).

Adoptant la proposition du Président, l'Associé unique décide d'affecter ce résultat comme suit :

Adopting the proposal of the President, the Sole Shareholder decides to allocate the result, as follows:

- Report à nouveau -1 721 979,13 €
To the Retained earnings

Le compte report à nouveau s'établira ainsi à € -1 721 979,13, représentant la perte de l'exercice

The retained earnings, an amount of € -1 721 979,13, will represent the Loss of the year

Conformément aux dispositions de l'article 243 bis du Code Général des Impôts (CGI), je vous rappelle qu'aucun dividende n'a été distribué au titre des trois exercices précédents :

In accordance with the article 243 of the French General Tax Code (CGI), it is reminded that no dividend have been distributed for the three previous financial years:

TROISIEME DECISION ORDINAIRE

- Conventions visées à l'article L. 227-10 du Code de commerce –

THIRD DECISION ORDINARY

-Agreements referred to in Article L. 227-10 of the French Commercial Code-

L'Associé unique déclare qu'aucune convention visée à l'article L. 227-10 du Code de commerce n'est intervenue au cours de l'exercice écoulé; mention en sera faite au registre des décisions.

The Sole Shareholder declares that no agreements falling within the scope of Article L. 227-10 of the French Commercial Code has occurred during the past financial year; this will be stated in the register of decisions

QUATRIEME DECISION EXTRAORDINAIRE

- Modification de l'article 10 des statuts de la Société-

FOURTH DECISION EXTRAORDINARY

- Amendment of Article 10 of the Company's Articles of Association-

L'Associé unique décide de supprimer la mention de nomination d'un commissaire au compte suppléant, conformément à l'article L. 823-1 alinéa 2 du Code de Commerce.

The Sole Shareholder has decided to delete the mention of the appointment of an alternate auditor, in accordance with Article L. 823-1, paragraph 2 of the French Commercial Code.

CINQUIEME DECISION ORDINAIRE

- Renouvellement du mandat du commissaire aux comptes titulaire -

FIFTH DECISION ORDINARY

-Renewal of the mandate of the statutory auditor-

L'Associé unique ayant pris connaissance du rapport de gestion du Président, propose de renouveler le mandat de commissaire aux comptes titulaire de:

The Sole Shareholder, having in mind information provided by President in Management's Report, decides to renew the mandate of Statutory Auditor of:

la société PricewaterhouseCoopers Audit, société par actions simplifiée, dont le siège est sis 63 str. Villiers, 92200 Neuilly-sur-Seine, pour la durée de six exercices, soit jusqu'à l'assemblée qui sera appelée à approuver les comptes de l'exercice 31 décembre 2025.

PricewaterhouseCoopers Audit, a simplified joint-stock company, with head office at 63 str. Villiers, 92200 Neuilly-sur-Seine, for a period of six years, until the next decisions of the Shareholders to approve the financial statements for the year ended December 31, 2025, will take place.

Le cabinet PricewaterhouseCoopers Audit, société par actions simplifiée, a remis au Président une lettre d'acceptation de ses fonctions et a déclaré n'être atteint d'aucune incompatibilité ni interdiction susceptibles d'empêcher sa nomination.

PricewaterhouseCoopers Audit, a simplified joint-stock company, provided the letter of acceptance of his duties to the President and stated that he was not subject to any incompatibilities or prohibitions that could prevent his appointment.

SIXIEME DECISION
ORDINAIRE

- Pouvoir pour les formalités-

SIXTH DECISION ORDINARY
-Powers for the formalities-

L'Associé unique confère tous pouvoirs à un salarié résidant en France, Lori Tchoboian, ou Alexandre Piret ou au porteur d'un original, d'une copie ou un extrait des présentes, à l'effet d'effectuer toutes formalités légales, de publicité et de dépôt requises par les présentes.

The Sole Shareholder grants all powers to an employee based in France, Mrs. Lori Tchoboian or Mr. Alexandre Piret or to the bearer of an original, a copy or an extract thereof, required for arranging the formalities and publications related to this meeting.

* * *

Plus rien n'étant à l'ordre du jour, la séance est levée.
Without any further matter to discuss, the meeting is adjourned.

De tout ce que dessus, il a été dressé le présent procès-verbal qui, après lecture, a été signé par l'Associé unique.
After reading the above stated, the resolutions adopted have been transcribed into minutes and signed by the Sole Shareholder.

A.SCHULMAN HOLDINGS FRANCE
Associé unique
Représentée par M. Martin COOP

DocuSigned by:
Martin Coop
73829FBE7E10419..